



The Chinese Foundation Secondary School

中華基金中學



School Address: 9 Harmony Road, Siu Sai Wan, Hong Kong

香港小西灣富欣道9號

Tel: (852) 2904 7322

Fax: (852) 2892 2777

Website: <http://www.cfss.edu.hk>

E-mail: info@cfss.edu.hk

Our Ref: SL-014-241016

Principal Lam Wai Man
St. Peter's Catholic Primary School

16th October, 2024

Dear Principal Lam,

Open Day
cum Information Sessions for Secondary One Admission 2025/26

On behalf of The Chinese Foundation Secondary School, I would like to invite your students and their parents to attend our "Open Day cum Information Sessions for Secondary One Admission 2025/26". The application period of Secondary One 2025/26 admission is now open till 10th December 2024.

Kindly note that our school does not participate in the Education Bureau's (EDB) Secondary School Place Allocation (SSPA) exercise but directly admits all Secondary One students. In the Information Sessions, we will provide the most up-to-date information of our school. Students and parents may also tour our campus to experience our latest facilities.

Four identical sessions have been scheduled with details as follows:

Date	Information Sessions	Online Reservation Period
16 th November 2024 (Saturday)	10:30 – 11:30 15:00 – 16:00	From 21 st October, 2024 09:00 to 15 th November, 2024. (first-come-first-served)
17 th November 2024 (Sunday)	10:30 – 11:30 12:30 – 13:30	

Address: School Hall,

The Chinese Foundation Secondary School,
9 Harmony Road, Siu Sai Wan, Hong Kong

Highlights of the Session:

- Introduction to the mission and vision of our school
- Introduction to our selection criteria and admission procedures
- Sharing by existing students' parents

The capacity for each session is capped at 850. Interested parties are required to register online on a first-come-first-served basis. Please register through our school website from 21st October, 2024 09:00 to 15th November, 2024. Both days of the Information Sessions will also be our Annual Open Day. (Opening Hours: 10:00 – 18:00 for 16th November, 2024; 10:00 – 17:00 for 17th November, 2024)

I request your kind assistance to inform your students and parents of the invitation to our Open Day cum Information Sessions and thank you for your support. Should you have any enquiries or be interested in arranging an admission talk at your school, please contact me or Mr. Kwok Yih Feng Sabastein, our Deputy Principal, at 2904 7322.

Yours sincerely,

T. S. Ho

Ho Tik Shun
School Principal



The Chinese Foundation Secondary School

中華基金中學

School Address: 9 Harmony Road, Siu Sai Wan, Hong Kong

香港小西灣富欣道9號

Tel: (852) 2904 7322

Fax: (852) 2892 2777

Website: <http://www.cfss.edu.hk>

E-mail: info@cfss.edu.hk

檔案編號: SL-014-241016

林慧雯校長
聖伯多祿天主教小學

尊敬的林校長:

開放日暨 2025/26 學年中一入學資訊講座

本校現誠邀 貴校同學及家長出席中華基金中學「開放日暨 2025/26 學年中一入學資訊講座」。2025/26 學年中一入學由即日起至二零二四年十二月十日接受申請。

敬請注意本校並不參加教育局的統一派位，而是全面自行收取中一新生。同學及家長可從入學資訊講座中獲知本校最新的資訊，屆時歡迎前來參觀本校校園，親身體驗本校之環境和設施。

四場資訊簡介會內容相同，詳情如下：

日期	中一入學資訊簡介會	網上留座時段
二零二四年十一月十六日（星期六）	10:30 – 11:30 15:00 – 16:00	二零二四年十月二十一日上午九時起至二零二四年十一月十五日（先到先得）
二零二四年十一月十七日（星期日）	10:30 – 11:30 12:30 – 13:30	

地址：香港小西灣富欣道9號中華基金中學禮堂

內容摘要：

- 介紹本校教學理念及特色
- 介紹本校收生的準則及程序
- 家長分享

貴校學生及家長須於指定的留座時段透過本校網上登記系統以先到先得方式預留入場門票。每場簡介會設有850個名額，敬希垂注。請於十月二十一日上午九時至十一月十五日經本校網頁登記留座。講座兩天皆為本校周年開放日。（開放時間：二零二四年十一月十六日：早上十時至下午六時；二零二四年十一月十七日：早上十時至下午五時）

請代通知 貴校學生及家長以上事宜。承蒙 貴校協助，本校深表謝忱。如有垂詢或有興趣為 貴校學生及家長舉辦到校簡介會，歡迎致電2904 7322與本人或郭軼峰副校長聯絡。

敬祝
教安

中華基金中學校長

何迪信

何迪信

謹啟

二零二四年十月十六日



THE CHINESE FOUNDATION SECONDARY SCHOOL

25th ANNIVERSARY OPEN DAY

cum Information Sessions for
S.1 Admission 2025/26



15th Nov, 2024
2:00p.m.
Opening Ceremony

16th Nov, 2024
10:00a.m. - 6:00p.m.
Information Sessions for
S.1 Admission 2025/26

17th Nov, 2024
10:00a.m. - 5:00p.m.
Information Sessions for
S.1 Admission 2025/26
& Homecoming Day



Information Sessions
Reservation Form
(from 9 a.m., 21st Oct 2024)



School
website